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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

 

Készült: az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-

testületének 2017. augusztus 30-ai munkaterv szerinti üléséről 

 

Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak:  Szabó Istvánné elnök, Ocskai Simon, Bíró Józsefné önkormányzati 

képviselők 

  Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető  

 

Távol volt:  Tóth Istvánné települési képviselő 

 

Meghívottként jelen van: Rajnai Gábor alpolgármester 

 

 

Szabó Istvánné elnök a munkaterv szerinti képviselő-testületi ülést 10 óra 1 perckor megnyitotta, 

köszöntötte képviselő társait, az ülésre meghívottakat. Megállapította, hogy a Képviselő-testület ülése 

határozatképes, mert 4 fő nemzetiségi települési képviselőből 3 fő jelen volt.  

Javasolta, hogy jegyzőkönyv-hitelesítőnek Ocskai Simon képviselőt kérjék fel. Kérte, erről 

szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

44/2017. (VIII.30.) OSZNÖ határozata 

az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat 2017. augusztus 30-ai munkaterv szerinti 

képviselő-testületi ülésén választott jegyzőkönyv-hitelesítőről 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 2017. augusztus 30-ai 

munkaterv szerinti képviselő-testületi ülésén jegyzőkönyv-hitelesítőnek Ocskai Simon képviselőt 

választotta. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 

 

 

Szabó Istvánné elnök javasolta, hogy a kiküldött napirendi pontokat fogadják el. 

Miután más javaslat nem volt, kérte, szavazzanak a napirend elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a napirendet nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 

igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

  



2 

 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

45/2017. (VIII.30.) OSZNÖ határozata 

a 2017. augusztus 30-ai munkaterv szerinti képviselő-testületi ülés napirendjéről 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2017. augusztus 30-ai 

munkaterv szerinti képviselő-testületi ülésén a következő napirendi pontokat tárgyalja: 

1. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekról, a hozott döntésekról 

Előadó: Szabó Istvánné elnök 

2. A 2017. évi költségvetés – 17/2017. (II.22.) OSzNÖ határozat – módosítása 

Előadó: Szabó Istvánné elnök 

3. Falunapi-augusztus 12-13-ai programok értékelése 

Előadó: Szabó Istvánné elnök 

4. Előkészületek a Krídlovka 10 éves évfordulójára 1. ütem 

Előadó: Ocskai Simon elnökhelyettes 

5. Előkészületek a Tájház 30 éves évfordulójára 1. ütem 

Előadó: Szabó Istvánné elnök 

6. Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

   

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Szabó Istvánné elnök 

 

1. NAPIRENDI PONT:  Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott  

döntésekről 

 
  Előadó: Szabó Istvánné elnök 

 

Szabó Istvánné elnök elmondta, hogy minden testületi ülés előterjesztései megtalálhatóak Oroszlány 

Város Önkormányzata honlapján Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat alcím alatt. 

Remélte, hogy a képivselők is figyelemmel kísérik a honlapot. 

Ezt követően ismertette az előterjesztést.  

Kiegészítésként elmondta, hogy május 7-én a Civileké a palást kiállítás-rendezvénysorozat gáláján a 

Krídlovka együttes is fellépett. 

Június 1-jén Stanislav Becik polgármester úrral megállapodtak, hogy az oroszlányi Falunapon újra 

megkötik az együttműködési megállapodást, de a sűrű program miatt erre nem került sor. 

Megállapodtak abban, hogy október 14-én a Tájház 30 éves évfordulóján kötik meg a megállapodást.  

Augusztus 21-26. között Szlovák nyelvi táborban vett részt Duhonkán. Nagyon értékes hét volt, a 

gyakorlatban is használták a megtanultakat. 

Elmondta, hogy a nyelvtanfolyamon résztvevők utazási költségét az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi 

Önkormányzat fedezte. Kérte, erről hozzanak határozatot.  

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

46/2017. (VIII.30.) OSZNÖ határozata 

utazási költségtérítésről 
 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a költségvetéséből fedezte az 

5 napos szlovákiai nyelvi táborban résztvevők utazási költségét, melyet Szlovákiában, anyanyelvi 

környezetben tartottak.  

 

Határidő:  azonnal  

Felelős:  Szabó Istvánné elnök 
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Miután kérdés, hozzászólás nem volt, Szabó Istvánné elnök kérte, szavazzanak az előterjesztés 

elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

47/2017. (VIII.30.) OSZNÖ határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről szóló tájékoztatóról 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a két ülés között 

történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről szóló tájékoztatót.  

 

Határidő:  azonnal  

Felelős:  Szabó Istvánné elnök 

 

 

2. NAPIRENDI PONT:  A 2017. évi költségvetés – 17/2017. (II.22.) OSzNÖ határozat – 

módosítása 

 
Előadó: Szabó Istvánné elnök 

 

Szabó Istvánné elnök elmondta, hogy folyamatosan érkeznek a támogatások. Most 689 E Ft 

elosztásáról kell dönteniük. A pályázati összegek mindig egy bizonyos kulturális rendezvényre 

érkeznek. 

A Külföldi Szlovákok Hivatalától 309 E Ft érkezett, két pályázatra 500-500 Euro. 

Az Országos Szlovák Önkormányzattól 240 E Ft támogatás érkezett 3 pályázatra. 

- 80 E Ft a Krídlova ifjúsági fúvószenekar nyári táboroztatására, 

- 70 E Ft az október 14-én kiadására kerülő könyv nyomda és fotóköltségére, a Tájház 30 éves 

évfordulójára, 

- 90 E Ft a Szlovák Klub tagjainak nemzetiségi ruhapótlásra. Az elkészült ruhákat az 

önkormányzat leltárába kell majd venni. 

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak a költségvetés módosításáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

48/2017. (VIII.30.) OSZNÖ határozata 

az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzatának 2017. évi költségvetéséről szóló 

17/2017. (II.22.) OSZNÖ határozata módosításáról 
 
Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) 

bekezdésében meghatározott eredeti jogalkotói hatáskörében, az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés f) 

pontjában meghatározott feladatkörében eljárva a következőket határozza meg: 

 

 

I. A költségvetés bevételei és kiadásai 

 

 

1. A nemzetiségi önkormányzat Képviselő-testületének a költségvetésről szóló 17/2017. (II.22.) 

OSZNÖ határozat 1. pontja helyébe az alábbi rendelkezés lép: 
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„1. A képviselő-testület a nemzetiségi önkormányzat 2017. évi költségvetését 

 

a)         4 699 E Ft  bevétellel 

b)         5 084 E Ft  kiadással 

c)            235 E Ft működési hiánnyal és 

d)            150 E Ft felhalmozási hiánnyal állapítja meg 

 

A képviselő-testület a működési és felhalmozási költségvetési hiányt az előző évi 385 E Ft összegű 

maradvány igénybevételével kívánja fedezni. 

 

Ezen belül  a bevételeket: 

 4 699 E Ft  működési bevétellel 

  1 960 E Ft  állami támogatással 

  2 000 E Ft  önkormányzati támogatással 

     739 E Ft  működési célú átvett pénzeszközzel 

 

 a kiadásokat:  

  4 934 E Ft  működési kiadással 

        575 E Ft  személyi juttatással 

        180 E Ft  munkaadókat terhelő járulékkal 

    4 179 E Ft  dologi kiadással 

  150 E Ft  felhalmozási kiadással 

        150 E Ft  beruházási kiadással 

 

állapítja meg.” 

 

2. A nemzetiségi önkormányzat Képviselő-testületének a költségvetéséről szóló 17/2017. (II.22.) 

OSZNÖ határozat 2. pontja helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

 

„2. Az 1. pontban megállapított bevételek, és kiadások kötelező feladatok, önként vállalt feladatok, 

állami (államigazgatási) feladatok szerinti bontásban: 

 

 Bevételek : 

a) önként vállalt feladatok bevételei: 4 699 E Ft 

 Kiadások : 

b) önként vállalt feladatok kiadásai: 5 084 E Ft” 

 

3. A határozat 1. melléklete helyébe e határozat 1. melléklete lép. 
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Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat 2017. évi 

költségvetés módosítását az előterjesztés 1. melléklete alapján fogadja el. 

 

 
 

 
Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 

Megnevezés 2017. évi eredeti 2017. évi módosított

BEVÉTELEK 

Költségvetési bevételek 2 532 4 699

Működési bevételek 2 532 4 699

Önként vállalt feladatok bevételei 2 532 4 699

 - Állami támogatás 782 1 960

 - Átvett pénzeszköz 50 739

 - Önkormányzati támogatás 1 700 2 000

 - Bérleti díj bevétel 0 0

 - Kamat bevétel 0 0

 - Egyéb bevétel 0 0

Az ÁHT 6. § (7) szerinti Finanszírozási 

bevételek összege 0 385

 - Pénzmaradvány 0 385

BEVÉTELEK ÖSSZESEN 2 532 5 084

KIADÁSOK 

Költségvetési kiadások 2 532 5 084

Önként vállalt feladatok kiadásai 2 502 5 084

Működési kiadások 2 502 4 934

Személyi jellegű kiadások 525 575

 - gépjármű ktg. 0 0

 - rendezvények költségei 0 0

 - megbízási díj 455 455

 - természetbeni juttatás (telefon, repr.) 0 0

 - reprezentáció személyi juttatás 70 120

Munkaadói járulékok és szoc. hozzáj.adó 140 180

 - bérjellegű kifizetések járulékai 140 180

Dologi kiadások 1 837 4 179

 - fenntartási költség 0 0

 - tájház fenntartás 200 300

 - irodaszer, nyomtatvány 50 50

 - tisztítószer 10 20

 - rendezvények költségei 300 969

 - egyéb dologi kiadás 177 447

 - személyszállítás 300 1040

 - könyvek vásárlása 0 0

 - szakmai könyv, folyóirat 40 40

 - bérleti díj 400 641

 - telefon költség 90 90

 - reprezentáció 20 32

 - gépjármű költség 0 0

 - belföldi kiküldetések kiadásai 250 550

Felhalmozási kiadások 30 150

 - kisértékű eszköz beszerzés 30 150

KIADÁSOK ÖSSZESEN 2 532 5 084

Költségvetési bevétel 2 532 4 699

Költségvetési kiadás 2 532 5 084

Az Áht. 4/A. § (2) szerinti költségvetési hiány 0 385



6 

 

3. NAPIRENDI PONT:  Falunapi - augusztus 12-13-ai programok értékelése 
 

  Előadó: Szabó Istvánné elnök 

 

Szabó Istvánné elnök elmondta, a Falunap az idén augusztus 12-13-ra esett. A Falu Hagyományőrző 

és Kulturális Egyesülettel és az Evangélikus Egyházzal együtt szervezték. Évről évre színvonalas 

rendezvényt nyújtanak. 

Sokan kilátogattak a Falunapra és a Tájházba is. Estig olyan volt az Alkotmány utca, mint egy sétáló 

utca. Az embereknek változatos programokat tudtak nyújtani, 3 helyszín volt, ebből válogathattak a 

fiatalok, idősek és a családok. A Tájházban reggel 8-tól este 22 óráig voltak. Sajnálatát fejezte ki, hogy 

kevesen, idén csak 3-an jelentkeztek a főzőversenyre, eddig mindig többen voltak, így viszont 

mindhárman nyertesek voltak. A szárazságnak tudható be,  hogy a zöldség-, gyümölcs-, és 

virágkiállításra is csak 8 fő jelentkezett. Volt olyan év, hogy 30-at is elért a kiállítók száma.  

Elvállalták egy kiállítás megszervezését. A Magyarországi Szlovák Intézet kapta kölcsön Szlovákiából 

a Liptói pásztorok életéről készült kiállítást. Ez egy vándorkiállítás, ami januárban érkezett 

Magyarországra. Először Békéscsabán került kiállításra, utána mindig azokra a színhelyekre utazott, 

ahol jelezték, hogy szeretnék bemutatni. A kiállítás egyik feltétele volt, hogy riasztó berendezéssel 

lássák el a helyiséget. Értékesek a paravánok és a bábuk, hagyományos népviseletbe öltöztetve. Ezután 

Sárisápra ment a vándorkiállítás. 

A kulturműsorral kapcsolatban elmondta, hogy változatosan próbálják a vendékeket összeállítani, 

minden korosztályt szeretnének kiszolgálni.  

A Falu Hagyományőrző Egyesület jóvoltából egy csodálatosan szép Topolya kaput avattak fel. Ezúton 

is megköszönte a művésznek az alkotást. Így jó helyre kerülnek a nevei azoknak az embereknek, akik 

évről évre sokat tesznek a szlovák kultúra megtartásáért. 

Negatív dolgot nem hallott a rendezvényről. Bízik abban, ha hibát is követtek el, azt egymás között 

megbeszélik és figyelembe veszik. 

Vasárnap is sokan részt vettek az Evangélikus templomban szarvasi lelkészasszony által celebrált 

istentiszteleten. Köszönetét fejezte ki Nobik Erzsébet lelkészasszonynak, hogy éveken keresztül 

rendszeresen ellátogat Oroszlányra. Továbbá köszönetét fejezte ki mindenkinek, aki kivette részét a 

munkában. Köszönte a szlovák fúvósoknak, együtteseknek, a vendégeknek, a bukták készítésénél, 

dagasztásnál a részvételt. Együttműködési szerződést kötöttek a tarnóci Nyugdíjas Klubbal, a település 

polgármestere és felesége is részt vett a Falunapon. Myjavat is képviselte a helyi kulturház dolgozója, 

Kozárovcéről is évről-évre szeretettel látogatnak el hozzájuk.  

 

Ocskai Simon képviselő elmondta, hogy negatívumot ő sem hallott. Jónak tartotta, hogy a színpadon 

levő szlovák blokk után visszamentek a Tájházba, hiszen ott is egész napos rendezvény van. A színpad 

azután inkább a fiataloké. Így minden korosztályt ki tudtak szolgálni. Óriási szerencséjük van az 

időjárással, eddig mindig jó idő volt. A Tájházban nincs akkora hely, hogy fedett területen 

megvalósítható programokat tudjanak szervezni. Az öltözködés is mindig probléma, ekkora 

rendezvényre a Rákóczi Kultúrház is kicsi. De ebből a közönség talán nem vett észre semmit, ez 

inkább belső kényelmetlenség. 

 

Szabó Istvánné elnök elmondta, hogy akik évről évre fellépnek, tudják, hogy a buszon kell 

átöltözniük, nem tudnak nekik helyiséget biztosítani. 

 

Ocskai Simon képviselő elmondta, ezért is szeretnék a volt falusi óvodát megkapni, alpolgármester úr 

talán tudja tolmácsolni kérésük. 

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, hogy a volt óvoda sorsa bizonytalan, emelkedett a 

gyereklétszám, gyors tempóban bővíteni kell az óvodát. A Malomsori óvoda tornaszobájának 

feláldozásával tudják ideiglenesen megoldani a helyzetet, de a délutáni képivselő-testületi ülésen több 

alternatíva lesz, melyek közül választani kell. Az épület olyan állapotban van, hogy a szakma nem 

javasolja újra óvodának. Jelenleg az Intézményműködtető Osztály karbantartói vannak az épületben. 

Minden ülés után beszámol jegyző asszonynak az égető problémáról. Lehetőségként említette a hivatal 

épületében felszabaduló irodákat, igaz azok szombat, vasárnap nem nyitottak.   
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Szabó Istvánné elnök kérte, mondjanak köszönetet az oroszlányi Falunapon fellépő hazai nemzetiségi 

együtteseknek, a Krídlovka Zenekarnak, a Bránička Szlovák Gyermek Néptánc Együttesnek és a 

Vértes-Gerecse Énekkarnak, valamint a  rendezvény technikai lebonyolításában segítő Oroszlányi 

Szlovák Klubnak. 

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

49/2017. (VIII.30.) OSZNÖ határozata 

köszönetnyilvánításról 

 
Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete köszönetét fejezi ki a 

Kridlovka Zenekarnak, a Bránička Szlovák Gyermek Néptánc Együttesnek, a Vértes-Gerecse 

Énekkarnak a Falunapon való fellépésekért, valamint a rendezvény technikai lebonyolításában segítő 

Oroszlányi Szlovák Klubnak, amivel emelték a rendezvény színvonalát. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 

 

 

Szabó Istvánné elnök kérte, mondjanak köszönetet az oroszlányi Falunapon nyújtott kiemelkedő 

szereplésükért a vágsellyei, kozárovcei, myjavai vendégegyütteseknek.  

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

50/2017. (VIII.30.) OSZNÖ határozata 

köszönetnyilvánításról 

 
Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete köszönetét fejezi ki a 

Vágsellyéről, Kozárovcéről és Myjaváról érkezett csoportoknak a Falunapon való fellépésért, amivel 

emelték a rendezvény színvonalát 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 

 

 

Szabó Istvánné elnök kérte, mondjanak köszönetet Nobik Erzsébet szarvasi és Farkas Etelka 

oroszlányi lelkészasszonyoknak a hívők részére tartott kétnyelvű istentiszteletért. 

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

  



8 

 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

51/2017. (VIII.30.) OSZNÖ határozata 

köszönetnyilvánításról 

 
Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete köszönetét fejezi ki Nobik 

Erzsébet szarvasi és Farkas Etelka oroszlányi lelkészasszonyoknak az oroszlányi Falunapon a hívők 

részére tartott kétnyelvű istentiszteletért. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 

 

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, Szabó Istvánné elnök kérte, szavazzanak a Falunapi programok 

értékeléséről. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

52/2017. (VIII.30.) OSZNÖ határozata 

a Falunapi - augusztus 12-13-ai programok értékeléséről 

 
Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Falunapi - 

augusztus 12-13-ai programok értékelését. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 

 

 

4. NAPIRENDI PONT:  Előkészületek a Krídlovka 10 éves évfordulójára 1. ütem 
 

  Előadó: Ocskai Simon elnökhelyettes 

 

Ocskai Simon képviselő elmondta, hogy október 14-én szombaton a II. Rákóczi Ferenc Kultúrházban 

1 órás hangversenyt adnának, az első részben szlovák dalok lennének, a második részben pedig a 

vendég Vágsellyei Művészeti Alapiskola harmonikás csoportja adna műsort. Zárásként a 10 év alatt a 

Kridlovka együttesben játszó és jelenleg is zenélők két Farkas Tamás szerzeményt adnának elő. 

Zenéhez kapcsolódó emléktárgyat kellene készíttetni az eseményre. Felvetette, hogy összegyűjtött 

szlovák népdalokat CD-n ki lehetne adni. Hanzlík János által összegyűjtött anyagból készített egy 

válogatást, Sárközi Attillát felkérve abból készített egy 40 perces, 12-14 dalt tartalmazó anyagot. 

A dalokat az 1970-1972-es években Hanzlík János gyűjtötte, többnek nem tudják kideríteni, hogy ki 

az előadója. A borítóra írhatnák, hogy oroszlányi dalok, gyűjtötte 1970-1972 között Hanzlík János. 

Felsorolnák azok neveit, születési és halálozási évét, akikről tudják hogy kik énekelnek. Kiadja az 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önormányzat a Krídlovka 10 éves évfordulója alkalmából. 50 db-ra 

gondolt, a borítón a Tájház szerepelhetne.   

 

Szabó Istvánné elnök kérte, szavazzanak arról, hogy az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi 

Önkormányzat a költségvetéséből fedezi a Krídlovka 10 éves évfordulója alkalmából tervezett szlovák 

népdalokat tartalmazó CD kiadásának költségét.  

 
Miután kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

53/2017. (VIII.30.) OSZNÖ határozata 

szlovák népdalokat tartalmazó CD kiadásának költségeiről 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a költségvetéséből fedezi a 

Krídlovka 10 éves évfordulója alkalmából tervezett szlovák népdalokat tartalmazó CD kiadásának 

költségét.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 

 

Szabó Istvánné elnök javasolta, kérjék fel a Vágsellyei Művészeti Alapiskolát, hogy 2017. október 

14-én, a Krídlovka 10 éves évfordulója alkalmából rendezett rendezvényen fellépjen.  

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

54/2017. (VIII.30.) OSZNÖ határozata 

felkérésről 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a Vágsellyei Művészeti 

Alapiskolát, hogy 2017. október 14-én, a Krídlovka 10 éves évforduló alkalmából tartandó 

rendezvényen fellépjen. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, Szabó Istvánné elnök kérte, szavazzanak a tájékoztató 

elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

55/2017. (VIII.30.) OSZNÖ határozata 

a Krídlovka 10 éves évfordulója előkészületeinek 1. üteméről szóló tájékoztatóról 

 
Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Krídlovka 10 éves 

évfordulója előkészületeinek 1. üteméről szóló tájékoztatót. 

 
Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 

 

 

5. NAPIRENDI PONT:  Előkészületek a Tájház 30 éves évfordulójára 1. ütem 
 

Előadó: Szabó Istvánné elnök 

 

Szabó Istvánné elnök elmondta, hogy szintén október 14-én kerülne megrendezésre a Tájház 30 

évfordulójának rendezvénye. Az őszi időjárás miatt ezt a rendezvényt is a II. Rákóczi Klubban 

rendeznék meg, csak délután.  

Az oroszlányi Szlovák Tájház megnyitásáról Kis Imréné tartana előadást, akkoriban ő volt a 

tanácselnök, elmesélné, hogy indult meg a gyűjtőmunka a múzeum berendezéseivel. 
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Egy vidéki előadót hívnának meg, Ando Györgyöt, aki jelenleg a békéscsabai Munkácsy Mihály 

Múzeum igazgatója. Ő lett megbízva, hogy a helyi szlovák tájházakat segítse és koordinálja. Előadást 

tartana azokról az időkről, amikor itt dolgozott.  

Oroszlány Város Polgármesterét, Lazók Zoltánt felkérnék, hogy méltassa a tájház eddigi működését. 

Újból kiadnák azt a füzetet, amit a 10 éves évfordulón adtak ki fekete-fehérben, 1997-ben. Azóta sok 

idő telt el, sok minden változott a 20 év alatt. Ez most egy színes kiadvány lenne, két nyelven adnák 

ki. 

Elmondta még, hogy fenntartottak 40 keretet, amibe a Tájház képeit raknák. Helyi fellépőket gondolt 

meghívni, esetleg a Vágsellyei Nyugdíjas Klubot. Lenne még ötlete, de annak megvalósításához már 

kevés az idő.  

 

Rajnai Gábor alpolgármester javasolta, kérjék meg az Oroszlányi Televíziót, hogy archív 

felvételekből állítsanak össze egy anyagot a Tájházról. 

  

Szabó Istvánné elnök kérte, hozzanak határozatot az Oroszlányi Televízió felkérésére és Ando 

György meghívására. 

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

56/2017. (VIII.30.) OSZNÖ határozata 

a Tájház 30 éves évfordulója előkészületeiről 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete: 

1. Felhatalmazza Szabó Istvánné elnököt, hogy a Tájház 30 éves évfordulójára rendezett 

ünnepségre kérje fel az Oroszlányi Televíziót archív felvételek összeállítására és bemutatására 

a Tájházról. 

2. Kérje fel Ando György urat a békéscsabai Munkácsy Mihály Múzeum igazgatóját az 

oroszlányi Tájház történetének előadására.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős:  Szabó Istvánné elnök 

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak a tájékoztató elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a tájékoztatót nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 

igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

57/2017.(VIII.30.) OSZNÖ határozata 

a Tájház 30 éves évfordulója előkészületeinek 1. üteméről szóló tájékoztatóról 

 
Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Tájház 30 éves 

évfordulója előkészületeinek 1. üteméről szóló tájékoztatót. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős:  Szabó Istvánné elnök 
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6. NAPIRENDI PONT:  Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 
 

 

Szabó Istvánné elnök elmondta, hogy szeretné az együttműködési szerződést felülvizsgálni a 

szlovákiai Udvard Község Önkormányzatával.  

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

58/2017. (VIII.30.) OSZNÖ határozata 

együttműködési megállapodás felújítására 

 
Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete  

1. Egyetért az együttműködési megállapodás felülvizsgálatával a szlovákiai Dvory Nad Žitavou 

Önkormányzatával. 

2. Felhatalmazza Szabó Istvánnét, az önkormányzat elnökét az együttműködési megállapodás 

felújítására. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 

 

Szabó Istvánné elnök elmondta még, hogy szeptember 20-ára jelentkeztek be a Hunyad Mátyás 

Általános Iskolából. Kérték, hogy őseik mesterségéből ismét tartsanak bemutatót. Úgy mint tavaly, a 

kukorica törést, fosztást, darálást, szőlő szüretet és régi gyermekjátékokat mutatnának be. 

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

59/2017. (VIII.30.) OSZNÖ határozata 

ősi mesterségek bemutatásának költségeiről 

 
Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Hunyadi Mátyás Általános 

Iskola tanulói részére az őszi munkálatokból bemutatót tart, (kukorica törés, fosztás, darálás, szüreti 

munkálatok, régi gyermekjátékok) melynek anyagi fedezetét a költségvetéséből biztosítja.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 

 

Szabó Istvánné elnök elmondta még, hogy a Komárom-Esztergom Megyei Nemzetiségi Nap előre 

láthatólag december 15-én lesz. A Közgyűlés elnöke, Popovics úr a rendezvény megtartására 

Oroszlányt javasolta. A helyszín valószínűleg az OKSZIK lenne. Ez egy megyei rendezvény, ahol a 

házigazdák műsort, valamint csekély ajándékot adnak. A Bránička és a Krídlovka együttest, valamint 

a zeneiskolát kérnék fel, hogy nyújtsanak segítséget a rendezvény sikeres lebonyolításához. A 

rendezvénnyel kapcsolatban több kérdés merült fel, ezért konkrét dolgokat még nem tudott mondani.  
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Jelezte, hogy szeretne egy együttműködési szerződést kötni a Magyarországi Szlovákok 

Szövetségével. 

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

60/2017. (VIII.30.) OSZNÖ határozata 

együttműködési megállapodás megkötéséről  

 
Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete:  

1. Egyetért együttműködési megállapodás megkötésével a Magyarországi Szlovákok 

Szövetségével. 

2. Felhatalmazza Szabó Istvánnét, az önkormányzat elnökét az együttműködési megállapodás 

előkészítésére és megkötésére. 

3. 30.000 Ft-ot biztosít a támogatási szerződésben szereplő fotóalbum megjelentetésének 

költségeire. 

  

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 

 

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, Szabó Istvánné elnök a képviselő-testület ülését 11 óra 18 

perckor bezárta. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 Szabó Istvánné  Ocskai Simon 

 elnök  jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

 

 

Somoskői Lászlóné 

jegyzőkönyvvezető 


